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Rada Gmio" i Miasta Kozieglowy 
42-350 K 0 Z lEG lOW Y 

ul. PI. Monluszki 14 
wOJ. slqskie 

Nr OR-BR.0002.28.2021 

PROTOKOL Nr XXVIII/2021 

z dwudziestej 6smej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytcj 

w dniu 26 sierpnia 2021 r. w godzinach 15,00 - 16,30 

w sali posiedzen w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podj~te na sesji: 

I. Nr 251 /XXVH1/2021 w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2021 
rok. 

2. Nr 2521XXVIII /2021 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 253/XXV I 111202 I w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 

na reali zacj" zadan ia pn .. , Przebudowa DP 23 12S relacji Cynk6w-Krusin wraz z budow,! 

chodnika i kanalizacji deszczowej w miejscowosci Cynk6w" . 

4. Nr 254/XXVIII/2021 w sprawie odst'lPienia od dochodzenia niekt6rych naleznosci 

przypadaj,!cych Gminie i Miastu Kozieglowy lub jej jednostkom organizacyj nym. 

5. Nr 255/XXV11II2021 w sprawie wyrazenia zgody na zawarc ie umowy 0 swiadczeni e uslug 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

6. Nr 256/XXVIII/2021 w sprawie wzoru wniosku i deklaracji w sprawie przyznania dodatku 
mieszkaniowego. 

7. Nr 2571XXVIII/2021 w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie na okres 10 lat 

w trybie bezprzetargowym niewydzielonej cz"sc i nieruchomosci polozonej w miejscowosci 

Stara Hula. 

8. Nr 258/XXVIII/2021 w sprawie zmian do Regulaminu dostarczania wody i odprowadzaniu 
sc iek6w na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Podj"te uchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych glosowan stanowi'l za l'lczniki 
od nr 1 do nr 8 do protokolu. 

Obrady sesj i i byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz'lca Rady Gminy i Miasta KoziegJowy 
Pani JoalUla Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Radnych obecnych na sesji: 13. 

Radni nieobecni: Pan Marcin B"dkowski, Pan Tomasz Lebiocki. 
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Spoza Rady w Sesji uczestniczy li: 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl~czka 
Radca Prawny Urz~du GiM Pani Aneta Sosn6wka 
kierownicy jednostek organizacyjnych oraz pracownicy Urz~du Gminy i Miasta Kozieglowy: 

Pan Zbigniew Polak, Pani Katarzyna Zychowicz, Pani Renata Garleja, Pan Przemyslaw 

Kolodziejczyk, Pan Edward Kaczmarzyk, Pani Wioleta Szymczyk, Pani Aleksandra Kucera. 

Porzildek obrad Sesji: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przedstawienie porz~dku obrad. 

3. Przyj~ci e protokolu z poprzedniej sesji. 

4. Powolanie Komisj i Uchwal i Wniosk6w. 

5. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2021 r. 

6. Podj~cie uchwaty w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podj~cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 

na realizacj~ zadania pn. " Przebudowa DP 2312S relacji Cynk6w-Krusin wraz z budow~ 

chodnika i kanali zacji deszczowej w miej scowosci Cynk6w". 

8. Podj~cie uchwaly w sprawie odst~pienia od dochodzenia niekt6rych naleznosci 

przypadajqcych Gminie i Miastu Kozieglowy lub jej jednostkom organizacyjnym. 

9. Podjycie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie umowy 0 swiadczenie uslug 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

I o. Podj~cie uchwaly w sprawie wzoru wniosku i deklaracji w sprawie przyznania dodatku 

mieszkaniowego. 

I I . Podj~cie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody 

w trybie bezprzetargowym niewydzielonej 

w miej scowosci Stara Huta. 

na wydzierzawienie na okres 10 lat 

cz~sci nieruchomosci polozonej 

12. Podj~cie uchwaly w sprawie zl11ian do Regulaminu dostarczania wody i odprowadzaniu 

sciek6w na terenie Gl11iny i Miasta Kozieglowy . 

13. Inforl11acja Burmistrza Gl11iny i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyj nYI11. 

14. Inforl11acja Przewodnicz~cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejl11owanych 

w okresie mi~dzysesyjnym. 
15. lnterpelacje i zapylania radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. ZakOl1czenie obrad 28 Sesji. 

Porz~dek obrad stano wi zal~cznik nr 9 do protokolu. 
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przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz~ca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala 

otwarcia sesji , powitala przybylych na sesjy radnych, Pana Burmistrza, dyrektor6w jednostek 

organizacyjnych Gminy i Miasta . pracownik6w Urzydu Gminy i Miasta Kozieglowy oraz 

So/tys6w i mieszkanc6w, kt6rzy ze wzglC;du na pandellli<; zapewniony Illaj'l udzial zdalny 

w sesji w Osrodku Promocji Kultury w Kozieglowach. 

Poinformowala, ze zgodnie z li st~ obecnosci w sesji uczestniczy 13 radnych. 

Stwierdzila , ze sesja jest prawomocna. 

Lista obecnosci radnych i soltys6w stanowi~ zal~czn iki nr 10, II do protokolu. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze porz~dek obrad 

otrzymali wszyscy radni. Zapytala czy radni b<;d~ zglaszac wnioski w sprawie zlllian porz~dku 

obrad sesji. Wniosk6w nie zglaszano. Porz~dek obrad zostal przyjyty 13 glosallli ,.za'· 

( jednoglosnie ). 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zal'lcznik nr 12 do protokolu. 

Ad. pkt 3 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 

z poprzedniej sesji wywieszony byl na tablicy ogloszcll i byl do wgl"du w Biurze Rady , kazdy 

mial mozliwosc zapoznania siy z nimi . Zapytala czy Radni byd~ zglaszali wn ioski lub uwagi 

do protokolu. Uwag nie zglaszano. 

Protok61 z poprzedniej sesji , kt6ra odbyla siC; w dniu 30 czerwca 202 1 roku zostal przyjc;ty 

13 glosami "za" (jednoglosnie). 

Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zal~cznik nr 13 do protokolu. 

Ad. pkt 4 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjc; Uchwal 

i Wniosk6w w skladzie 

I. Pan Leonard Jagoda 
2. Pan Wojciech Chrapek 

3. Pan Michal Kubalski 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zal"cznik nr 14 do protokolu. 

Ad. pkt 5 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawie znlian w budzecie Gminy 

i Miasta Kozieglowy na 202 1 rok (zal~cznik nr 15 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
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Uchwala Nr 2SI/XXVII1/2021 w sprawie zmIan w budzecie Gminy Miasta Kozieglowy 

na 2021 rok zostala przyjyta 13 glosami "za" ( jednoglosnie) . 

Ad. pkt 6 

Pan Michal Kubalski przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( zal'lcznik ill 16 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2S2/XXVII1/2021 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej przyjyta 
13 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 7 

Pan Leoillad Jagoda przedstawil projekt uchwaly w spraWle udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na reali zacjy zadania pn, " Przebudowa DP 2312S 

relacji Cynk6w - Krusin wraz z budow'l chodnika i kanali zacj i deszczowej w miejscowosci 

Cynk6w" ( zal'lcznik ill 17 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2S3/XXVIII/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Myszkowskiemu na realizacjy zadania pn ... Przebudowa DP 2312S relacji Cynk6w -Krusin 

wraz z budow'l chodnika i kanalizacji deszczowej w miejscowosci Cynk6w" zostala przyjyta 13 

glosami "za" (jednoglosnie). 

Pani Przewodnicz'lca Rady zwr6cila uwagy, ze udzielamy wsparcia finan sowego w kwocie 

64.212 zl i Powiat r6wniez w tej kwocie , bo 90% wartosci zadania to s'l srodki zewnytrzne , 

kt6re pozyskal Powiat. 

Ad. pkt 8 

Pan Michal Kubal sk i przedstawil projekt uchwaly 

od dochodzenia niekt6rych naleznosci przypadaj'lcych Gminie 

jednostkom organizacyjnym (zal'lcznik ill 18 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

w sprawie odst'lpienia 

Miastu Kozieglowy lub jej 

l1chwala N r 2 S4/XXV II 1/2021 w sprawie odst'lpienia od dochodzenia niekt6rych naleznosci 

przypadaj'lcych Gminie Miastu Kozieglowy lub jej jednostkom orgamzacYJnym 

przyjyta 13 glosami "za" ( jednoglosnie). 

Ad. pkt 9 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody 

na zawarcie umowy 0 swiadczenie uslug w zakresie publicznego transportu zbiorowego 

(zal'lcznik nr 19 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
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Uchwala Nr 255/XXVIII/2021 w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie umowy 

o swiadczenie uslug w zakresie publicznego transportu zbiorowego zostala przyj~ta 13 glosami 
.. za" ( jednoglosnie). 

Ad. pk! 10 

Pan Michal Kubalski przedstawil projekt uchwaly w sprawie wzoru wniosku i deklaracji 
w sprawie przyznania dodatkll mieszkaniowego ( za lqcznik nr 20 do protokolll). 

Radni nie wnosi li lIwag do projektu lIchwaly . 

Uchwala Nr 256/XXVIII/2021 w sprawie wzoru wniosku i deklaracji w sprawie przyznania 

dodatkll mieszkaniowego zostala przyjyla 13 glosami " za" ( jednoglosnie). 

Ad. pk! II 

( Pan Leonard Jagoda przedstawil projekl lIchwaly w sprawie wyrazenia zgody 

na wydzierZawienie na okres 10 lal w trybie bezprzetargowym niewydzielonej cz~sci 

nieruchomosci polozonej w miej scowosci Stara Hula (zalqcznik nr 2 1 do protokolll). 

Radni nie wnosili uwag do projektu lIchwaly . 

Uchwala Nr 257/XXVIII/2021 w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie na okres 10 lat 

w trybie bezprzetargowym niewydzielonej cz~sc i nieruchomosci polozonej w miej scowosci 

Stara Huta zostala przyj ~ta 13 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk! 12 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian do Regulal11inll 

dostarczania wody i odprowadzaniu sc iek6w na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy ( zalqcznik 

nr 22 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektll uchwaly . 

Uchwala Nr 25S/XXVIII/2021 w sprawie zmlan do Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzaniu sciek6w na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyj<yta 13 glosami 

.. za'· ( jednoglosnie). 

Ad. pk! 13 

Pan Burmistrz przedstawil informacj~ 0 dzialalnosci w okresie mi<ydzysesyjnym: 

odbyla si~ Komisja Bezpieczenstwa i Porzqdku Pliblicznego w Starostwie Powiatowym 

w Myszkowie, na kt6rej poruszane byly przede wszystkim sprawy zwiqzane 

z bezpieczenstwem sanitarnym i epidel11iologicznym mieszkanc6w naszego powiatu. Pan 

Burl11istrz po raz kolejny apelowal do wszystkich mieszkanc6w, by skorzysta li ze 

szczepien przeciwko covid 19. W najblizszq niedziel~ podczas Dozynek Powiatowych 

b<ydzie mobilny punkt szczepien, b~dq szczepili pracownicy szpitala z Gliwic, 

w godzinach od 14,30 do 19,00. Statystyka w Gminie i MieScie Kozieglowy jest srednia, 
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gdyi. jesteslllY na 1200 Illiejscu w Polsce pod wzglt;delll wyszczepien z procentelll 43 ,1 

drugiej dawki. Zacht;cal do zglaszania sit; do punktow konsuitacyjnych i Illobilnego 

punktu szczepiell; 

dobiega konca cykl zebran sprawozdawczo-wyborczych w poszczegolnych jednostkach 

ochotniczych strazy pozarnych. Na terenie Gllliny i Miasta Kozieglowy malllY 20 

jednostek OSP i do kOI1ca sierpnia br. zaplanowane s<j wszystkie zebrania 

sprawozdawczo-wyborcze. Do tej pory zebrania te przebiegaj<j w sposob prawidlowy . 

s<j sporz<jdzone sprawozdania i wit;kszosc jednostek jest juz w system ie na now'! 

kadencjt; samorz<jdu strazackiego; 

Gll1ina Kozieglowy wczeSniej podpisala porozumienie z Fundacj<j czt;stochowsk<j .. Mam 

Serce" i wspolnie z Osrodkiem Pomocy Spolecznej i rowniez innym osrodkiem chcemy 

stworzyc przestrzen dla osob z wykluczenia spolecznego. S<j roZIl1OWY na temat 

powolania fundacji ekologicznej , ktora by ewentualnie w przyszlosci weszla 

w porozull1ienie. bysmy byli zaloZycielall1i Centrum Integracji Spolecznej na terenie 

Gminy i Miasta Kozieglowy z obiektem ktory bt;dzie pelnil tak,! rolt;, tj. budynek 

po bylej szkole w Rosochaczu; 

samorZ<jd Gminy i Miasta Kozieglowy przygotowuje si~ do planow inwestycyjnych, 

rell1ontowych i modernizacyjnych w zakresie drog gminnych. Chcemy inwestowac 

w drogi , ktore maj<j okreSlony status prawny i maj'l okreslone parametry. Obecnie ll1all1Y 

ponad 330 km drog gminnych 0 rMnym statusie i parametrach wlasnosciowych. Rok 

rocznie przesylamy do Wojewody wnioski 0 komunalizacjt; kilkadzies i'lt drog 

i w wit;kszosci S'l to wnioski Radnych 0 regulacj~ tychze stanow. Natomiast z podkladow 

geodezyjnych, ukladu wlasnosciowego bardzo CZt;sto wynika, ze drogi przebiegaj'l 

w innym miej scu niz faktycznie S'l w ukladzie geodezyjnYIl1. Ponadto parametry i uklad 

wlasnosciowy jest niewystarczaj'lcy do procesow naprawczych, remontowych czy 

inwestycyjnych. Wyrazil nadziejt; , i.e tworz'lc projekt budzetu na 2022 rok samorZ<jd 

Gminy i Miasta Kozieglowy podejmie dyskusjt; i dokona weryfikacji drog, ktore 

1l10glibysmy zaliczyc do odpowiedniej kategorii , jezeli chodzi 0 stopien inwestowania 

w te drogi. W dniu wczorajszym zostal zlozony wniosek do Funduszu Drog 

Samorz'ldowych - tegoroczna edycja dzis zamyka swoj nabor i ll1amy nadziej~ , 

ze kolejna droga na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy uzyska akceptacjt; 

i dofinansowanie w wysokosci 50% dla poprawy bezpieczenstwa ruchu na drodze, a tym 

samyll1 poprawy bezpieczenstwa mieszkancow; 

podzi~kowal za jednomysln'l decyzjt; dotycz'lC'l wsparcia Mlodziezowej Orkiestry Dt;tej 

z Pinczyc. Orkiestra koncertowala na pikniku w Gniazdowie i zaprezentowala bardzo 

wyskoki poziom artystyczny; 

w slad za uchwalami Rady Gminy i Miasta , w ostatnim okresie nast'lpilo podpisanie 

kilku aktow notarialnych, zarowno w sprawie sluzebnosci , jak i sprzedazy 

nieruchomosci; 

Pani Dyrektor szkoly z Siedlca Duzego rezygnuje z pracy i odchodzi na emeryturt;. 

Procedura naboru i kontynuacji jest poza nami , pe1ni'lca obowi'lzki dyrektora przejmie 

placowkt;; 

w Osrodku Pomocy Spolecznej w Kozieglowach zachodz<j pewne zmiany zwi'lzane 

z aktami prawnymi wyzszego rzt;du, od Jipca br. zasilki 300+, a od nowego roku 500+ 

przechodZ<j do ZUS i do KRUS; 
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Gmina Kozieglowy zostala wyrozniona przez Ministerstwo Obrony Narodowej 

do wspolorganizacji pikniku wojskowego, ktory odbyl siy na terenie Gniazdowa. 

Podziykowal wszystkim, ktorzy przyczynili siy do przegotowania terenu i pomoc 

w reali zacji programu. Widowisko. ktore stworzy li smy bylo bardzo interesujqce dla 

wszystkich uczestniczqcych w tej imprezie; 

dwa nasze kola gospodyn, tj . z Myslowa i . .liemianki·· z Kozieglow reprezentowaly 

Gminy i Miasto Kozieglowy w dwoch edycjach z cyklu .. Polska od kuchni" i zdobyly 
zaszczytne miejsca w kategorii kulinarnej. Mamy r6wniez zwyciyzczynie w kategoriach 

indywidualnych i wyroznienie; 

odnosnie przetargu na dostawy i montaz urzqdzen fotowoltaicznych dla 487 

mieszkancow jako beneficjentow ostatecznych Pan Burmistrz wyjasnil, ze obecnie 

podpisywane sq umowy z mieszkancami na przyjycie zestawow i wspolfinansowanie 

w 15%. Ponad 200 umow zostalo podpisanych i przekazanych Wykonawcy. Wyrazil 

nadziejy, ze do konca roku , zgodnie z zapewnieniem Wykonawcy, instalacje zostanq 

wykonane. Jestesmy w trakcie naboru uzupelniajqcego. W trakcie pierwszego naboru 

nie tworzono Zadnej li sty rezerwowej , poniewaz wszyscy mieszkancy, ktorzy zglosi li siy 

w tal11tym czasie zostali wpisani na li sty podstawowq. Nie bylo wiyc potrzeby tworzenia 

li sty rezerwowej. W trakcie analizy tej li sty podstawowej czysc mieszkaIlcow z roznych 

powodow z tej li sty musiala byc skreslona, albo w zwi'lzku z rezygnacjq samych 

mieszka!1coW. Stqd pojawilo siy kilkadziesiqt wolnych miejsc na uzupelnienie. 

Zarzqdzeniem Burl11istrza rozpisano nabor uzupelniajqcy i w dniu dzisiej szym jest juz 

200 osob , ktore wyrazily chyc zgloszenia swojego uczestnictwa w tym projekcie. 

Ma nadziejy, ze ta li sta rezerwowa bydzie listq otwieraj<jcq kolejny nabor kolejnego 

projektu w zakresie dofinansowania instalacj i fotowoltaicznych. Wyrazil nadziejy, ze do 

konca biez<jcego roku zadanie zostanie zamkniyte i bydziemy wchodzili w kolejne 

perspektywy finansowe . jezeli chodzi 0 dzial odnawialnych zrodel energii. W zwiqzku 

z tym, ze wiykszosc srodkow przeznaczonych do regionalnych programow operacyjnych 

bydzie przechodzila przez komitety monitoruj<jce subregionow, wiyc nasz region 

polnocny bt;dzie bardziej dostt;pny. Kolejne zadanie, to czwarty juz przetarg 

nieograniczony , ma nadziejy, ze zostanie zal11kni yty i rozstrzygniyty tak, by w ci<jgu 

najblizszego roku nast<jpila bezpieczna dostawa i wymiana urz<jdzen zrodel ciepla 

dla 146 mieszkancow Gminy i Miasta Kozieglowy; 

trwa realizacja inwestycji drogowej w Gniazdowie ut. Szkolna . Ma nadziejy, 

ze niejasnosci czy uwagi zostaly lub zostan<j uwzglydnione i proces inwestycyjny 

wkrotce zostanie zakonczony dla poprawy bezpieczenstwa ruchu drogowego na calym 
odcinku, l<jcznie z obszarem szkoly i okolicy; 

realizowane jest zadanie w zakresie budowy kanalizacji sanitarnej Lgota Nadwarcie

Oczko. Ma nadziejt;, ze mieszkancy latwiej byd<j podejmowac decyzjy odnosnie 

przyl<jczy do kanalizacji. Podkreslil , ze pomimo trudnej sytuacji projektowej 

i technicznej, ktora nie pozwala w wielu miejscach na kontynuacjy i zamkniycie projektu, 

ale tam gdzie l11amy tak<j mozliwosc z ubolewaniem przyjmuje, ze gdy przychodzi 

do procesu real izacj i przyl<jczy zainteresowanie jest ni skie . Niemniej jednak jestesmy 

zdetenninowani, aby takq rozbudowy sieci kanalizacj i sanitarnej prowadzic; 



l 

8 

w ramach subregionu polnocllego w Cz\!stochowie oraz w Starostwie Powiatowym 

w Myszkowie odbyly si\! spotkania - aby gmillY mogly w pelni skorzystac ze srodkow 

zewn\!trznych w zakresie odnawialnych zrodel energii , powinny tworzyc tzw klastry 

energii . Mamy nadziej \!, ze rozmowa z firmq przelozy siy na dokumenty, ktore b\!dziemy 

tworzyc w ramach pi\!ciu gmin powiatu myszkowskiego, by z kOllcem roku powolac 

klaster, ktory bydzie si\! ubiegal 0 srodki zewn\!trzlle w ramach nowej perspektywy: 

odbylo siy spotkanie z Dyrektorem Urzt;du Statystycznego. Apelowal, by mieszkaticy 

spisywali siy w narodowym spisie powszechnym, ktory potrwa do 30.09.br. Spisu mozna 

dokonac na trzy sposoby: poprzez komisarza spisowego, w Urzt;dzie Gminy i Miasta, 

poprzez samo spi sanie siy. W najbli zszq niedzielt; na Dozynkach w Kozieglowach bydzie 

rowniez mobilny punkt spisowy. Podkreslil , ze od danych uzyskallych w spisie 

powszechllym b\!dzie rowniez za lezala sytuacja budzetowa - dotacje , subwencje, 

pOlliewaz wszystko odbywa sit; w oparciu 0 wskazniki , ktore generuje Glowny Urzqd 

Statystyczny; 

wyrazil nadziejy, ze rozpoczt;te inwestycje drogowe zostanq zakoticzone i zamknit; te, 

ate, ktore czekajq na rozstrzygnit;cie znajdq dobrych i szybkich wykonawcow tak , bysmy 

jeszcze w roku biezqcym zadania remontowe, modernizacyjne i inwestycyjne wykonali. 

Ma nadziejt;, ze w Illiesiqcu wrzesniu br. dokonamy przesuniyc w budzecie , wzmocnimy 

Zespol Uslug Komunalnych, aby przygotowac sit; do jesieni i do zimy, a le rowniez 

przygotowac drogi na kolejne lata w zakresie infrastruktury. W wyniku prowadzonej 

inwestycj i na drodze 791 zniszczone zostaly inne drogi, szczegolnie droga ul. Szkolna 

w Lgocie Gornej i przecit;ta juz i bez dostt;pu ulica wspolna , ktora Iqczy la Lgott; Gom,! 

z Lgotq Nadwarcie przy nowo utworzonym rondzie; 

w Urzt;dzie GiM Kozieglowy odbylo sit; posiedzellie Zarzqdu Zwiqzku Gmill Juraj skich, 

ktorego jako jedna z 39 gmin jestesmy czlonkiem. Dzit;ki naszym staraniom w dniu 

19 wrzeSnia br. Gmina i Miasto Kozieglowy otrzymala prawo zorganizowania promocji 

Jury Krakowsko-Czt;stochowskiej , ktora odbt;dzie sit; w Gniazdowie. Zaprosi l 

wszystkich do udzialu w tej imprezie. Gmina i Miasto Kozieglowy ma zaplecze, ktore 

mozna wykorzystac w ramach promocji Jury Krakowsko-Czt;stochowskiej ; 
w poniedzialek odbylo sit; spotkanie dyrektorow szkol z organem prowadzqcym. Mamy 

infom1acjt;, ze wszystkie szkoly od I.09.br. bezpiecznie otwierajq Ilaukt; w systemie 

stacjonarnym. Wszystkie sprawy merytoryczne, arkuszowe zostaly juz wyjasnione 

i podpisane. Mamy zapewniony dowoz uczniow do szkol . Otwieramy, jako samorzqd, 

kolejnq linit; autobusowq I,!czqcq Mzyki - Siedlec Maly do Czt;stochowy. Kursow bt;dzie 

dziewiyc bt;dq one zaspokajaly potrzeby mieszkaticow. zwlaszcza uczniow 
dojezdzajqcych do szkol . Wszystkie remonty, modernizacje i zadania inwestycyjne 

w obszarze szkol Sq ukoticzolle lub na ukoticzeniu. Podzit;kowal za wsparcie 

i determinacjt; samorzqdom, dyrektorom placowek oraz pracownikolll, ktorzy si" 

wlqczajq w procesy przygotowania szkol na nowy rok szkolny. Odbyl sit; rowniez awans 

zawodowy nauczycieli , wymianowano kolejnych trzech nauczycieli ; 

odnosnie dowozow Pan Burmistrz wyjasnil , ze jako Gmina i Miasto do kotica roku 

bt;dziemy operatorem . Natomiast od nowego roku jest tworzona siec transportu 

publicznego przez Powiat i Illamy nadziejt;, ze polqczenie dowozow szkolnych 

i komercyjnych b"dzie z korzysciq dla mieszkaticow. Ceny uslug wzrastajq, rowniez 
i uslug zwiqzanych z dowozem; 
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do Funduszu Drog Samorz~dowyeh zostal zlozony wniosek opiewaj~ey na kwoty 3.5 min 

zl. Wyrazil nadziejy. ze Ur~d Wojewodzki szybko i skuteeznie rozpozna wnioski , a ma 

to siy odbyc do polowy pazdziernika br. JesteSmy przygotowani do zlozenia kolejnego 

wniosku na nabor w roku przyszlym, a na kolejny rok ogloszono przetarg 

na zaprojektowanie ul. Warszawskiej w Kozieglowaeh. Jest to zadanie wielokierunkowe 

i wielostopniowe. Ma nadziejy, ze znajd~ siy podmioty, ktore sprostaj~ naszym 

wymaganiom, jezeli ehodzi 0 projekt; 

w zakresie budynkow komunalnych - byla oeena tyeh budynkow i ieh stanu 

teehnieznego. Do samorz~du wplywaj~ pisma blokuj~ee nasze wspolne deeyzje . Wyrazil 

nadziejy , ze bydziemy konsekwentni i zdeterminowani w kierunku znalezienia 

nabywcow. Ma nadziejy, ze sfinali zuje siy oferta na sprzedaz budynku po bylej szkole 

w Markowieach. Co do pozostalych budynkow ma nadziejy, ze bydziemy siy odnosie 

jeszcze w biez~cym roku, bysmy w zalozeniach okolobudzetowyeh nie musieli 

wydatkowae srodkow na naprawy tyeh budynkow; 

ezeka nas przetarg na piece niskiej emisji. Ma nadziejy, ze na najblizszej sesji zostanie 

przyjyty plan ni skiej emisji i w kolejnym dniu zostanie zlozony wniosek 

do Wojewodzkiego Funduszu Oehrony Srodowiska w sprawie dofinansowania. Mamy 

okolo 250 zlozonyeh wnioskow przez mieszkaneow, natomiast srodkow finansowyeh 

mozemy miee na 120-150 miejse. Musimy siy zastanowic ezy samorz~d Gminy i Miasta 

pozostal~ ezysc wnioskow zeehee wesprzec z budzetu Gminy i Miasta. Szaeunkowy 

koszt dofinansowania z Wojewodzkiego Funduszu Oehrony Srodowiska to kwota 6.000 

zl dla jednej jednostki grzewezej. Od lipea br. wehodzi system ewideneji kazdego zrodla 

eiepla, do ezego zostali zobowi~zani wszysey mieszkaney naszego Kraju . Sukeesywnie 

Referat Oehrony Srodowiska bydzie zobligowany do wprowadzenia takiego spisu 

nosnikow eiepla; 

dobiega konca remont drogi 791 , ezyse odcinka Lgota Nadwareie Postyp bydzie 

przedluzona do konca roku. Na odeinku kozieglowskim trwaj~ ostatnie praee 
wykonezeniowe .Ten odeinek nie jest zagrozony, jezeli ehodzi 0 przejezdnose 

i techniczny odbior. Pozostala jeszeze kwestia odwodnienia w okolicy ronda. 
Chcielibysmy aby kolejna taka droga na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy powstala, 

ale droga 789 nie powstanie. Zarz~d Drog Wojewodzkich wydzielil odeinek i obeenie 

bydzie na nowo projektowanie, s~ juz podklady geodezyjne i z tego duzego projektu, 

ktorzy by! w poprzednich lataeh przygotowany, wydzielona jest droga na odeinku 

od ul. Swiytokrzyskiej w Kozieglowach do mostu w Kozieglowkach. Ta inwestycja 

bydzie w planie finan sowym Wojewodztwa SI~skiego ; 
obwodniea Kozieglow - obecnie jest w trakcie procedury przetargowej na wybor 

wykonawcy na zaprojektowanie. Jest wpisana w zalozenia strategiczne Wojewodztwa 

SI~skiego i jest na 3 miejseu jako budowa obwodnie w ramaeh dofinansowania 

rz~dowego przebudowy drog samorz~dowyeh. 

Pan Damian Cesarz zapytal 0 oferty dotyez~ctj budynku komunalnego w Markowicaeh , ezy jest 

to oferta kupna, ezy wynajycia. 

Pan Burmistrz wyjasnil, ze zglosilo siy dwoch potenejalnyeh nabyweow i stj zainteresowani 

kupnem . Obydwa wnioski s~ na urz~dzenie domu spokojnej starosci. 
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Pan Michal Kubalski prosil 0 doprecyzowanie kt6ra droga bydzie zglaszana do Funduszu Dr6g 

Samorz~do\Nych. Zapytal tez czy znany jest harmonogram przebudowy drogi krajowej 
na terenie Gminy ; 

Pan Burmistrz wyjasnil, i.e na ten rok wnioskowana jest ul. Graniczna w Cynkowie 0 wartosci 

przebudowy w kwocie 3,5 min zl. Na rok przyszly planowana jest droga Koziegl6wki - Lgota 

G6ma , na ukOliczeniu s~ prace projektowe, w obszarze dr6g gminnych. R6wniei. Starostwo 
Powiatowe w najblii.szych dniach zleci zaprojektowanie brakuj~cego odcinka ul. Jurajskiej, 

kt6ra jest wlasnosci~ powiatu i ma nadziejy, i.e w I kwartale przyszlego roku zloi.ymy wniosek 

do Funduszu Dr6g Samorzqdowych. Trzeci~ Drog~ jest ul. Warszawska w Kozieglowach, lub 

ewentualnie ty ulicy moi.na zglosie do innego progralllll - do " Polskiego Ladu", gdzie moi.na 

uzyskae wiyksze dofinansowanie, ale nie znamy jeszcze terminu naboru na nastypne terminy. 

Dokonalismy korekty wniosk6w do "Polskiego Ladu·' zmuszeni wielkosci~ dofinansowania. 

Na pierwszym miejscll jest rozbudowa sieci kanalizacyjnej, pierwotnie wniosek opiewal na 

kwoty 32 min zl , po korekcie wniosek jest na kwoty 8 min 800 tys. zl. M6wimy 0 budowie sieci 

kanalizacyjnej tam, gdzie GiM ma pozwolenia, tj. Kozieglowy- Koziegl6wki , kOlicz!)c na g6rce 

przed Myslowem. 

Pan Wojciech Chrapek zapytal 0 realizacjy deptaka od Nadwarcia do Lgoty Mokrzeszy, kt6ry 

ma jeszcze wai.n~ dokumentacjy. 

Pan Burlllistrz wyjasnil , i.e z inforlllacji uzyskanej w dniu wczorajszym wynika, i.e deptak 

nie bydzie realizowany w ralllach srodk6w inwestycyjnych, bydzie wykonany w ramach 

srodk6w remontowych. Ma nadziejy , i.e w przyszlYIll roku Zarzqd Wojew6dzki przekai.e srodki 

na remont tego deptaka. 

Pan Andrzej Sz6stak wnioskowal 0 pOnOWlel1le powyi.szego wniosku. Budowa deptaka 

ze wzglydu na bezpieczeIistwo jest bardzo wai.nym zadaniem . Z deptaka korzystaj~ dzieci 

z piyciu Illiejscowosci, a w chwili obecnej deptak jest w tragicznym stanie. Nie ma drogi 789, 

kt6rej modemizacjy zablokowal Radny z Koziegl6w Pan Antoni Bielecki, a byly wykonane 

projekty i byly srodki na ten cel. MieszkaIicy kilku Illiejscowosci zostali pozbawieni remontu , 

a w Kozieglowach prowadzi siy wiele inwestycji. Wygl~da na to , i.e ul. Warszawska 

w Kozieglowachjest wai.niejsza od drogi od Gniazdowa po Lgoty Nadwarcie. 

Pan Antoni Bielecki podkreslil , i.e nie blokowal relllontu drogi, a optowal za tym, by powstala 
obwodnica. Trzeba bylo rozmawiae z mieszkaIicallli. 

Pan Andrzej Sz6stak podkreSlil, i.e najwai.niejsza jest obwodnica, a mieszkaIicy kilku 

miejscowosci zostali pozbawieni budowy drogi. Nastypnie wnioskowal 0 wykonanie drogi 

I~cz~cej Gllliny Kozieglowy z Glllin~ Poraj. 

Pani Przewodniczqca Rady stwierdzila i.e to, co powiedzial Radny Pan Sz6stak jest faktelll 

bezsprzecznym i do tego jui. nie wr6cilllY. Byl przygotowany projekt, byly pieni~dze na ten cel , 

byly liczne spotkania z mieszkaIicami i droga mogla bye przebudowana. Pan Bielecki przyczynil 

siy do tego , i.e drogi nie Illa i powinien winy przyj~e na siebie. 
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Pani Jadwiga Balinska nawiljzala do informacji Pana Burmistrza, ze bydzie projektowany 
odcinek kozieglowski drogi 789 . Z pewnoscilj czyse mieszkanc6w Koziegl6w w dalszym ciljgu 
nie wyrazi zgody na remont pewnego odcinka. W zwi'lzku z tym proponowala, ze gdyby udalo 
siy. to przeforsowae chociaz ten fragment odcinka drogi od Gniazdowa z przebudowlj bardzo 
niebezpiecznego zakrytu - do skrzyzowania w Kozieglowach. Jest to newralgiczny punkt. Zdaje 

sobie sprawy z tego, ze na drodze 789 jest wiele takich niebezpiecznych miejsc i droga powinna 
bye natychmiast remontowana. Nalezy wzi'le pod uwagy tez to, ze z obwodnicy ludzie zjezdzajlj, 
dojezdzaj 'l do tego skrzyzowania i tu nie odbywa siy tylko ruch lokalny, bo Gniazd6w i cZysc 
Woi.nik lezy miydzy obwodnic,! a drog,! krajowlj Ilr I, czyli jest to najwazniejszy odcinek, kt6ry 
I'!czy te dwie gl6wne drogi. 

Pan Burmistrz poinformowal , ze uwazal, ze rzeczywiscie ten wjazd przez Gniazd6w bydzie 
remontowany z caloscilj budowy .jedynki", co jest logiczne. bo jest to wlljczenie si" od 
autostrady. Jutro b"dlj wystosowane dwa pisma: 

I) po raz trzeci bydzie wyslane pismo w sprawie deptaka przy drodze 789 od Lgoty 
Nadwarcia po cmentarz, 

2) wyst,!pimy, aby najbardziej newralgiczne odcinki drogi 789 Zarzljd Dr6g Wojew6dzk ich 
i Zarzljd Wojew6dztwa Slljskiego uwzglydnili w planie finansowym. Te odcinki 
slj w tragicznym stanie na calej drodze od granicy z Woi.nikami do gran icy Myszkowa . 

Ma nadziejy, ze Zarz'!d Dr6g Wojew6dzkich i Zarzljd Wojew6dztwa SI,!skiego podejm,! 
po raz kolejny wyzwanie i dokonany zostanie gruntowny remont. Poinrormowal, 
ze droga wojew6dzka przebiegaj ,!ca od Mrzyglodu przez Myszk6w ( ul. Wolnosc i) 

do Koziegl6w ( do ronda) stala siy drog,! powiatow'!, gdzie wg kosztorysu bylo 
przewidziane 200m In zl na ten odcinek, kt6ry zoslal wykreslony. 

Pan Leonard Jagoda , w zwi,!zku z informacj,! 0 planowanym remoncie drogi 789 na odcinku 

od ul Swi"lokrzyskiej do Mostu w Koziegl6wkach, przypomnial , ze wczesniej mielismy dobry 
projekl dla calej drogi 789. Obecnie sytuacja jest nowa , natyzenie ruchu znacznie wzroslo, 
zwlaszcza w tabo rze ciyzkim. Nalezy w pi smach uwzglydnie t'! sytuacj" i mozliwose 
skorzystania z projektu, kt6ry byl przygotowany. 
Pan Burmistrz stwierdzi l, ze bye moze projektanci skorzystaj '! z tego projektu. Obecne natyzenie 
ruchu na drodze 789 na odcinku od Gniazdowa do Lgoty Nadwarcie jest z pewnych powod6w 
wytlumaczalne. Po pierwsze oddana do uzytku autostrada i w"zel autostradowy z koniecznosci 
zmusza do kierowania siy przez Gniazd6w. Natomiast zwiykszony ruch na drodze Kozieglowy -
Lgota Nadwarcie jest spowodowany remontem drogi 791. Po oddaniu tego wyremontowanego 
odcinka drogi 791 na pewno czt;se ruchu od Poczesnej w kierunku Myszkowa, Zawiercia 

i Olkusza nie bt;dzie sit; przemieszczala przez Kozieglowy, a przez wyremontowany odcinek 
drogi. 
Pani Przewodnicz'!ca podkreslila, ze tamta droga byla w duzo lepszym stanie niz droga 789 
i nalezy sobie uswiadomie , ze te pieni,!dze, kt6re nie zostaly przekazane na drogt; 789 zostaly 

przekierowane na drog" 791. 
Pan Leonard Jagoda poinformowal, ze przy projektowaniu drogi byly wywlaszczenia 
i wlasciciele mieli otrzymae za to 600 zl, a do tej pory nie otrzymali zaplaty. 
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Pan Bunnistrz wyjasni!, ze jest to inwestycja celu publicznego , st,!d s,! zmiany z urz~du 

dotycz'!ce regulacji w!asnosci. Jezeli proces si~ zakOI1czy, w!asciciele otrzymaj!) zaplat~. 
Pan Andrzej Szostak stwierdzi!, ze skoro zmieni!y si~ zasady wnioskowania do .. Nowego tadu", 

skoro wiemy ze nie b~dzie kanali zacji na planowanych odcinkach, nalezy powrocic do blldowy 
chodnika. 

Pan Burmistrz wyjasni!, ze nie b~dzie mozna po!'!czyc tych dwoch inwestycji , rowniez 

powiatowej , ktor'! powiat przygotowllje i braku dofinansowania wspolnego odcinka, jezeli 

chodzi 0 budow~ sieci kanalizacyjnej. Wspolnie musimy si~ zastanowic czy jestesmy w stanie 

te elementy po!'!czyc z kolejnego dofinansowania, bo na pewno nie odpuscimy kanalizacji 

sanitarnej dla zlewni Kozieg!owy. Mowimy tu 0 kanali zacji Kozieg!owki - Mys!ow - Osiek -

Gliniana Gora - cz~sc Lgoty Gornej - czysc zachodnia Kozieg!owki - K!odowka i powrot 

z powrotem do oczyszczalni w Kozieglowach. 

Pan Antoni Bielecki zapyta! czy cos wiadomo 0 przetargu na projekt obwodnicy Kozieg!ow. 

Pan Burmistrz wyjasnil, ze w blldzecie wojewodztwa sl,!skiego jest 4 min. Procedura 

przetargowa rllszy!a, temat obwodnicy jest wyczerpany i koncepcyjnie jest zamkni~ty. Zapewni!, 

ze obwodnica b~dzie szybciej niz remont drogi wojewodzkiej. 

Pan Leonard Jagoda podkresli! , ze jednak srodki na ten cel si~ znalazly. 

Pan Burmistrz wyjasni!, ze proces przetargowy budowy obwodnicy rllszyl. Temat zosta! juz 

zatwierdzony i zamkJ1i~ty. Jest tylko kwestia czasu kiedy projekt b~dzie gotowy i na pewno 

b~dzie umieszczony w ramach dofinansowania rz!)dowego. 

Pani Przewodniczqca podkresli!a, ze ruszyl proces przygotowan do projektowania obwodnicy. 

a kiedy b~dq srodki na budow~, to jest jeszcze daleka przyszlosc - jezeli otrzymamy srodki. 

We wczesniejszych latach by! projekt przeblldowy drogi 789, do ktorego tez dolozy lismy srodki. 

byly przyznane fundusze na drog~ , a do budowy nie doszlo. 

Ad.pktl4 

Przewodniczqca Rady Pani Joanna przedstawila informacj~ 0 dzialaniach 

podejmowanych w okresie mi~dzysesyjnym. 

W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 30 czerwca 2021 r. podejmowane dzia!ania to: 

przygotowanie porzqdku obrad biezqcej 

zwo!anie wspolnego posiedzenia Komisji 

praca nad materia!ami sesyjnymi. 

Do Rady GiM wplyn~ly pi sma, ktore omawiane by!y na wspolnym posiedzeniu Komisji Rady 
Gminy i Miasta : 

- skarga mieszkanca SiedJca Duzego skierowana do Urz~du Marsza!kowskiego w Katowicach -

Departament Ochrony Srodowiska, dotyczqca prowadzonych na terenie Gminy i Miasta 

Kozieglowy inwestycji naruszaj!)cych tereny zielone. a przeslana do Urz~du Gminy i Miasta 

do rozpatrzenia wed!ug w!asciwosci. 

- pismo 0 podj~cie llchwa!y w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego - pismo zgodnie z wlasciwosci!) zostalo przekazane do Pan a Burmistrza; 
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pismo w sprawie umozliwienia wykupu mieszkania komunalnego w Kozieglowach przy 

ul. Woznickiej przez obecnq lokatork". 

Do wiadomosci Rady Gminy i Miasta wplyn"ly pisma: 

- pismo Rady Soleckiej w Rzeniszowie zawierajqce koncepcj" poprawy ruchu drogowego oraz 

podj"cia dzialall majqcych na celu pozyskanie srodk6w zewn,trznych Ila dokOllczenie budowy 
budynku wielofllllkcyjnego w Rzeniszowie, 

o lIdzielenie wsparcia finansowego z 

budynku OSP. .lednostka pozyskala 

przeznaczemem na 

kwotc; 30.000 zl 

- pismo OSP Rzell isz6w 

termomodernizacj" CZ"SCI 

z Wojew6dzkiego FlIndllszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach . ale 

warunkiem podpisania umowy z Funduszem jest posiadanie srodk6w w wysokosci 45.000 zl. 

- petycja mieszkanc6w Pinczyc i okolicznych miejscowosci , skierowana do Starostwa 

Powiatowego w Myszkowie , w sprawie blldowy chodnika przy ul. Slqsk iej oraz montazu 

prog6w zwalniajqcych przy Szkole Podstawowej w Pillczycach; 

- pisma Radnego Pana Czeslawa Chwista 0 wykonan ie oswietlenia ulicy Sportowej w Siedlcu 

DlIzym oraz 0 wyrazen ie zgody na wsp6lfinansowanie dokonczenia budowy chodnika przy 

drodze powiatowej ul. lana Pawla II w Siedlcu DUZym; 

- wniosek do budzetu 2022 roku Pana Antoniego Bieleckiego 0 wykonanie nakladki na drogach : 

ul. Zielona, Rycerska i Zamkowa. 

Pani Przewodniczqca Rady przypomniala, ze wnioski do przyszlorocznego budzetu 

nalezy skladac do dnia 15 wrzeSllia biezqcego roku . Wnioski. kt6re wplynq po tym terminie nie 

b"dq procedowane. 

Ad. pkt 15 

Radni nie zglasza li pisemnych wniosk6w i illterpelacj i. 

Ad. pkt 16 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 

Radny Pan Michal Kubalski , w imieniu mieszkanc6w Rosochacza podzi"kowal Radzie i Panu 
Burmistrzowi za wykonanie drogi ul. Kwiatowej . 

Radny Pan Antoni Bielecki, w imieniu mieszkanc6w ul. Jagodowej podzi"kowal za wykonan ie 

nawierzchni drogi ulicy Jagodowej w Kozieglowach. 

Pani Przewodniczqca Rady podkreslila, ze czasami za niewielkie srodki mozna poprawic 

standard zycie mieszkanc6w i cieszy siC;, ze mieszkancy to zauwazajq. Samorzqd Gl11iny 

i Miasta Kozieglowy dqzy do tego zeby naszym mieszkancom zylo siC; lepiej i bezpieczniej. 
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Nast~pnie Pani Przewodniczqca Rady zaprosila wszystkich na Powiatowo-Gminne Dozynki , 

kt6re odbt;dq si~ w Kozieglowach w najblizszq niedziel~. tj. 29 sierpnia br. 

Ad. pkt 17 

Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk 

zamkn~la obrady dwudziestej 6smej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dzi~kujqc radnym 
oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 

Na tym obrady dwudziestej 6smej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy zakOllczono. 

Protok61 sporzqdzila: Urszula Dyja. 
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